
 
Številka: 031-8/2021    

      Datum: 30. 6. 2021 
 

Zapisnik 
39. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 29. 6. 2021, ob 14.00 uri, preko video konference. 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Igor PAPIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, 
UL FRI, prof. dr. Gregor DOLINAR, UL FE, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. Tomaž 
GUBENŠEK, UL AGRFT, prof. dr. Mitjan KALIN, FS, prof. dr. Monika KALIN GOLOB, UL 
FDV, prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Roman KUHAR, UL FF, prof. dr. Andrej 
KIRBIŠ, UL VF, prof. dr. Boštjan MARKOLI, UL NTF, prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, 
UL FGG, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, izr. prof. mag. Lucija MOČNIK RAMOVŠ, 
UL ALUO, prof. dr. Nataša POKLAR ULRIH, UL BF, prof. dr. Anton RAMŠAK, UL FMF, doc. 
dr. Liljana RIHTER, UL FSD, prof. dr. Janez STARE, UL FU, prof. dr. Jurij SVETE, UL FKKT, izr. 
prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, 
prof. dr. Elen TWRDY, UL FPP, prof. Marko VATOVEC, UL AG, izr. prof. dr. Janez VODIČAR, 
UL TEOF, prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF; študenti: Nejc DONAVAL, UL FŠ, Gregor 
JEREBIC, UL ZF, Tanja KOBAL, UL BF, Luka KROPIVNIK, UL FF, Aleksander MILIĆEVIĆ, 
UL EF, Jaka ROTMAN, UL FFA, Grega RUDOLF, UL FU - (34 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: / 
 
Seje so se udeležili še:  
prof. dr. Tanja Dmitrović, prof. dr. Matjaž Krajnc – prorektorji UL;; doc. dr. Jure Ahtik, pred. KOD, izr. 
prof. dr. Samo Kropivnik, pred. KDŠ, prof. dr. Gašper Ilc, pred. KMŠ, prof. dr. Danijel Petrovič, 
predsednik KDRŠ, prof. dr. Jurij Jaklič, pred. HK UL, prof. dr. Emil Erjavec, pred. UO UL, Mihaela 
Bauman Podojsteršek, gl. tajnik, Alenka Golobič, Teja Velkavrh – rektorat UL;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Polonca Miklavc Valenčič, Romana Dečko Grmek, Katarina Ivec, Petra Pongrac, Nina Mali, Špela Bajželj 
- rektorat UL. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Ad 1) Določitev dnevnega reda 38. seje Senata Univerze v Ljubljani 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 11, 12, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red (s pripombami iz razprave) 39. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (rektor, prof. dr. Barbara Novak, prorektorica) 
 

I. Izjemni vpis v šolskem letu 2020/2021 
 
Prof. dr. Barbara Novak, prorektorica, je povedala, da predlagamo sklepe senatov članic zaradi izrednih 
razmer in ukrepov Vlade RS za zajezitev širjenja bolezni zaradi korona virusa v RS in veljajo za obravnavo 
prošenj za izjemni vpis v študijskem letu 2021/2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja dva sklepa. 
 

1.  Določitev dnevnega reda 39. seje Senata UL  

2.  Potrditev zapisnika 38. seje Senata UL z dne 25. 5. 2021   

3.  Poročilo rektorja  

4.  Spremembe Statuta UL (prof. dr. Igor Papič, rektor in prof. Miran Zupanič, predsednik 
komisije): 

- sprememba Priloge 2 Statuta UL (dopolnitev dejavnosti UL FS) 
- predlog novega 40. a člena  

 

5.  Kadrovske zadeve (prof. dr. Igor Papič, rektor):  

- Imenovanje predstavnikov študentov v delovna telesa Senata UL 

 

6.  Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti (prof. dr. Matjaž Krajnc, prorektor)   

7.  Ustanovitev Etične komisije UL za presojo raziskav z uporabniki tehničnih sistemov (prof. dr. 

Igor Papič, rektor) 

 

8.  Poročilo Komisije za dodiplomski študij (izr. prof. dr. Samo Kropivnik, predsednik komisije)   

9.  Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Gašper Ilc, predsednik komisije)   

10.  Sprejem učnega načrta kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (doc. dr. Jure Ahtik, član 

komisije) 

 

11.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Danijel Petrovič, predsednik komisije)   

12.  Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad (prof. dr. Igor Papič, rektor in 

predsednik komisije) 

 

13.  Začetek postopka odvzema znanstvenega naslova (prof. dr. Igor Papič, rektor)  

14.  Poročilo habilitacijske komisije in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Jurij Jaklič, predsednik 

komisije) 

 

15.  Razno  



SKLEP št. 3.1.: 
Senat UL potrjuje odločitve senatov članic UL FDV, UL MF, UL FF, UL FGG, UL FPP, UL VF, UL 
FFA in UL FŠ o minimalnem obsegu kreditnih točk ECTS, ki so potrebne za izjemni vpis v višje letnike 
študijskih programov v študijskem letu 2021/2022.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 3.2.: 
Če doktorand zaradi epidemije ni mogel prijaviti teme doktorske disertacije in ne bo uspel opraviti te 
obveznosti in izpolniti pogojev za vpis v višji letnik, lahko članica na podlagi prošnje doktoranda sprejme 
sklep, da se mu dovoli vpis v višji letnik brez te opravljene obveznosti v študijskem letu 2021/2022.  
 
Senat UL o potrjenih sklepih obvesti NAKVIS. Tako potrjene spremembe za izjemno napredovanje v 
višji letnik veljajo za napredovanje v višje letnike v študijskem letu 2021/2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
II. Popravek razpisa za vpis (UL FF – program Francistika) 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep. 
 
SKLEP št. 3.3.: 
Senat UL se strinja s popravkom števila razpisanih mest za vzporedni študij ter minimalnega števila mest 
za izvedbo pri razpisu za vpis za drugostopenjske študijske programe Filozofske fakultete UL za študijsko 
leto 2021/2022, in sicer pri programu Francistika (vse 3 smeri). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
III. Poročilo rektorja 
 
 
V okviru poročila rektorja je senat obravnaval nalsednje vsebine:  
 

1. Delitev sredstev razvojnega stebra financiranja: 
Prof. dr. Emil Erjavec, predsednik UO UL, je podal poročilo glede razvojnega stebra financiranja (RSF).  
 
Odobrena sredstva RSF 2021-2024: 

RSF institucionalni vidik (EUR) RSF sistemski vidik (EUR) Skupaj RSF (EUR) 

13.679.487,63 3.250.686,45 16.930.174,08 

Višina RSF za posamezno proračunsko leto: 4.232.543,52 EUR  
 
Ključne spremembe (sklep MIZŠ, maj 2021): 
 
MIZŠ je v zaključni obravnavi vloge iz financiranja v celoti izločilo naslednje ukrepe (sistemski 
vidik): 
1.  na področju Promocija študija in povečanje vpisa na področju »STE(A)M« za poklice prihodnosti / za 
uravnoteženje znanj za Družbo 5.0 v celoti izločilo iz financiranje naslednje razvojne ukrepe:   

- Povečanje vpisa v STE(A)M  programe na UL  
- Vzpostavitev partnerstva za STE(A)M  

 



2. Na področju Razvoj rešitev za vključevanje netradicionalnih skupin kandidatov v visokošolski študij 
(npr. prilagojena izvedba študijskih programov) ukrep: 

- Razvoj novega študijskega programa „Gender&Diversity“ .  
 
MIZŠ je v zaključni obravnavi vloge znižalo sredstva na naslednjih ukrepih (sistemski vidik): 
1. Na področju Razvoj rešitev za vključevanje netradicionalnih skupin kandidatov v visokošolski študij 
(npr. prilagojena izvedba študijskih programov):  

- Razvoj odprtih izobraževalnih gradiv za namene spodbujanja vključevanja netradicionalnih skupin 
v visokošolski študij, 

- Prilagajanje študijskih programov potrebam netradicionalnih skupin in  
- Spodbujanje vključevanja netradicionalnih / depriviligiranih skupin v visokošolski študij.  

 
2. Dodatne aktivnosti za spodbujanje nadarjenih študentov ukrep:  

- Razvoj in izvedba pilotnih aktivnosti za spodbujanje nadarjenih.  
 
MIZŠ je tako UL skupno znižalo št. FTE na sistemskem vidiku iz 90,7 FTE na 60,15 FTE oz. za 
1.651.013,65  EUR. 
 
Prof. dr. Janez Vogrinc je postavil vprašanje, in sicer ali članice vedo koliko sredstev dobijo za posamezno 
aktivnost za katero so se prijavile? Vprašal je tudi, na kakšen način se lahko sredstva porabijo, in sicer ali 
je možno dopolnilo delo, delo preko avtorske ali podjemne pogodbe? Zanimalo ga je, kako to vpliva na 
kadrovski načrt, predvsem na določilo uredbe, ki nam prepoveduje zaposlovanje.  
 
Rektor je odgovoril, da smo prejeli odgovor ministrstva, v katerem je navedeno, da zaposlitve na 
dejavnostih oz. vsebinah razvojnega stebra financiranja ne spadajo pod izjemo. Mihaela Bauman 
Podojsteršek je nadaljevala, da je možno sredstva porabiti s povečanim obsegom, ali razdelit porabo delno 
iz temeljnega stebra financiranja in iz razvojnega stebra financiranja  (npr., da je nekdo ½ zaposlen na TSF, 
½ pa na RSF).  
 
Predsednik UO UL je povedal, da je povedal, da so skladno z odobreno vlogo vse aktivnosti finančno 
odobrene.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek je dodala, da so poskušali zadevo čim bolj na široko napisati, da se ne bi 
preveč omejevali. Vodenje te administrativne podpore bo prevzela služba, ko jo vodi mag. Zlata 
Ploštajner. Pričakovali in upali smo, da bomo za naslednje štiriletno obdobje precej prej prejeli soglasje s 
strani ministrstva oz. potrditev našega programa. Žal se je to zgodilo zelo pozno in je leto 2021 že skoraj 
mimo. V skladu z navedenim smo to delitev predlagali na ta način, da članice vendarle nekaj dobijo v 
naprej, kasneje pa se preko pogovorov, definicije vsebin, doreče končno razdelitev.  
 
Prof. Marko Vatovec je podrpl to kar je bilo povedano in dodal, da so se članice na začetku dejansko zelo 
na široko prijavljale na to, tako da je treba v nadaljevanju precej bolj natančno definirati vsebine, da se 
naredi dokončna razdelitev.  
 
Prof. dr. Janez Stare je poudaril, da zaposleni na delovnih mestih, ki spadajo v plačno skupino D in H 
praviloma niso upravičeni do povečanega obsega dela . Rektor je odgovoril, da se za zaposlene na delovnih 
mestih iz omenjenih plačnih skupin lahko opravi delo in izvede plačilo preko podjemnih ali avtorskih 
pogodb. 
 

2. Predlog minimalnih standardov NAKVIS: 



Prof. dr. Matjaž Krajnc, prorektor, je povedal, da je na spletni strani NAKVIS objavljen predlog 
sprememb minimalnih standardov za izvolitev v nazive.  NAKVIS je nekatere naše predloge upošteval, 
nekatere ne. Članice prosimo, da nam do 9. 7. 2021 posredujete vaše mnenje o predlaganih spremembah.  
O predlogu sprememb bo na podlagi vaših mnenj in po predhodni obravnavi na HK UL podal končno 
stališče Senat UL (sklicana bo izredna, dopisna seja Senata UL). Univerza  mora mnenje o predlogu na 
NAKVIS poslati do 27. 7. 2021. 
 

3. Izvajanje študijske procesa v študijskem letu 2021/2022: 
Rektor je poročilo nadaljeval z informacijo glede jesenskega poteka študijskega procesa . Povedal je, da se 
v začetku julija dobijo s predstavniki vladne skupine in da bodo takrat izvedeli kakšna so njihova 
pričakovanja. Želja UL je, da bi lahko imeli vsaj 50 % zasedenost predavalnik. Hkrati se bodo pogovorili 
tudi o opcijah, da bi v predavalnicah imeli merilnike CO2, ki bi opozarjali na prezračevanje prostorov. 
Verjetnost četrtega vala epidemije je zelo velika in moramo se pripraviti na jesen. Rektor je dekane prosil, 
da se pogovorijo s študentskimi sveti na članicah, in sicer glede promocije cepljenja. Prof. dr. Igor Švab je 
apeliral na študente, da je nujno, da se v čim večjem številu cepijo. Gregor Rudolf, predsednik ŠS UL je 
povedal, da ŠS UL nima problema s promoviranjem cepljenja, na seji niso sprejeli zgolj tega, da bi 
promocijo opravljali generalno za vse študentske svete članic.  O promociji naj se odločijo posamezni 
študentski sveti na članicah.  
 

4. Zakon o znanstveno raziskovalni in inovacijski dejavnosti 
Rektor je povedal, da je bil Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti poslan v obravnavo 
v DZ RS. Obstaja možnost, da bo zakon sprejet že do jeseni.  
 

5. Pomoč študentom v stiski zaradi COVID: 
Rektor je predstavil projekt SrčnaUL. Namen projekta, v katerem sodelujemo z Zvezo prijateljev mladine 
Slovenije, je reševanje kratkoročnih finančnih težav študentk in študentov , ki so zaradi nepredvidljive 
epidemiološke situacije ostali brez običajnih virov za preživetje – so sami izgubili vir zaslužka (študentsko 
delo), so vir zaslužka izgubili njihovi skrbniki ali pa so se znašli v osebni okoliščini, ki je poglobila njihovo 
stisko. Sredstva se nakazujejo na transakcijski račun Zveze prijateljev mladine Slovenije, ki tudi sodeluje 
pri končni razdelitvi sredstev študentkam in študentom v finančnih stiskah. Rektor je vse povabil k 
sodelovanju. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se strinja s predlogom delitve RSF in se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 4.) Spremembe Statuta UL (prof. dr. Igor Papič, rektor in prof. Miran Zupanič, predsednik 
komisije) 
  
PREDLOG DOPOLNITVE PRILOGE 2 K STATUTU UL (dopolnitev dejavnosti UL FS) 
 
Dne 4. 5. 2021 smo prejeli dopis UL FS, in sicer prošnjo za dopolnitev Priloge 2 k Statutu UL.  
Na UL FS načrtujejo odprtje trgovine za prodajo raznega promocijskega materiala z oznako fakultete, s 
katerim želijo povečati pripadnost instituciji. Za izvajanje te  dejavnosti morajo dopolniti svoje dejavnosti, 
zato predlagajo, da se v Prilogi 2 k Statutu UL v 2.12. točki (»Fakulteta za strojništvo«) drugega poglavja 
dodajo naslednje dejavnosti: 
G 47.190 Druga trgovina na drobno v nespecializiranih prodajalnah 
G 47.510 Trgovina na drobno v specializiranih prodajalnah s tekstilom 
G 47.770 Trgovina na drobno v specializiranih prodajalnah z oblačili  
G 47.789 Druga trgovina na drobno v drugih specializiranih prodajalnah 
G 47.890 Trgovina na drobno na stojnicah in tržnicah  z drugim blagom 



G 47.990 Druga trgovina na drobno zunaj prodajaln, stojnic in tržnic 

 
Statutarna komisija UL se je s predlagano spremembo strinjala na svoji seji, dne 16.  6. 2021 in predlagala, 
da se skladno s 193. členom Statuta UL posreduje v sprejem na  Senat UL in Upravni odbor UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.1.: 
Senat UL sprejme spremembo Priloge 2 k Statutu UL (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 
39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21) v skladu s 
predlogom Statutarne komisije Univerze v Ljubljani z dne 16.  6. 2021, ki je priloga tega sklepa. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

I. PREDLOG NOVEGA 40. a ČLENA STATUTA UL 
 
Pogodbo o zaposlitvi z vsakokratnim novim rektorjem v praksi od nekdaj podpisuje predsednik 
Upravnega odbora UL.  
 
Predlagamo, da se v Statutu UL doda nov 40. a člen, ki se glasi:  
»Pogodbo o zaposlitvi z novoizvoljenim rektorjem podpiše predsednik Upravnega odbora Univerze v Ljubljani.«  
 
Statutarna komisija UL se je s predlagano spremembo strinjala na svoji seji, dne 16.  6. 2021 in predlagala, 
da se skladno s 191. členom Statuta UL posreduje v sprejem na Senat UL in Upravni odbor UL.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.2: 
Senat UL sprejme predlog besedila novega 40. a člena Statuta Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 
4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 
54/21, 97/21), v skladu s predlogom Statutarne komisije Univerze v Ljubljani z dne 16. 6. 2021, ki je 
priloga tega sklepa. Postopek za spremembo Statuta UL se nadaljuje v skladu z določili 191. člena Statuta 
UL. 
Rok za posredovanje pripomb v amandmajski obliki je 23. 7. 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Kadrovske zadeve (prof. dr. Igor Papič, rektor) 
 
Obrazložitev: Študentski svet Univerze v Ljubljani je v skladu z 59. členom Poslovnika Študentskega 
sveta Univerze v Ljubljani (POŠSUL – 3, velja od 23. 3. 2021) na svoji 2. redni seji dne 25. 5. 2021 sprejel 
sklepe, da predlaga Senatu UL v imenovanje navedene predstavnike študentov.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 5.1.: 
Senat UL imenuje Matevža Kopača z UL FMF za člana iz vrst študentov v Komisijo za dodiplomski 
študij v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja do izteka 
mandatnega obdobja Senata UL v 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 



 
SKLEP št. 5.2.: 
Senat UL imenuje Luko Mihaliča z UL FU za člana iz vrst študentov v Komisijo za obštudijsko 
dejavnost v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja do izteka 
mandatnega obdobja Senata UL v 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.3.: 
Senat UL imenuje Nejca Kralja z UL FF za člana iz vrst študentov v Komisijo za etična vprašanja v 
skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja do izteka mandatnega 
obdobja Senata UL v 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.4.: 
Senat UL imenuje Mateja Kapusa z UL FF za namestnika člana iz vrst študentov v Komisijo za 
pritožbe študentov v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z imenovanjem in traja 
do izteka mandatnega obdobja Senata UL v 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.5.: 
Senat UL imenuje Mašo Pupaher z UL FF za članico iz vrst študentov v Komisijo za študente s 
posebnih statusom v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 
do izteka mandatnega obdobja Senata UL v 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 5.6.: 
Senat UL imenuje Ulo Rozman z UL FKKT za članico iz vrst študentov v Programskem svetu 
Varstvo okolja v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja do 
izteka mandatnega obdobja Senata UL v 2021.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Pravilnik o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev UL FMF 
(prof. dr. Matjaž Krajnc, prorektor) 
 
Na UL FMF spreminjajo Pravilnik o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev 
UL FMF (v nadaljevanju Pravilnik DPO UL FMF). Senat UL FMF je 19.5.2021 predlog Pravilnika DPO 
UL FMF sprejel (sklep v prilogi).  
 
Spremembe se nanašajo na: 

- redakcijske spremembe; 
- jasnejši zapisi zaradi točnega razumevanja;  
- dodane in dopolnjene komisije – 8. člen pravilnika (obseg sodelovanja pri upravljanju – SU) ter 

korigirane SU ure; 
- korigiran 9. člen pravilnika – nadomeščanja zaradi bolniških odsotnosti; 
- 12. člen pravilnika – faktorizacija pri vajah v primeru, če ne moremo zagotoviti dodatne skupine 

pri vajah zaradi pomanjkanja asistentov pri vajah zaradi velikih skupin;  
- opredelitev dela demonstratorjev v pedagoškem procesu;  
- 15. člen: Vrednotenje dela VU in AS: visokošolskim učiteljem in asistentom, ki koordinirajo delo 

demonstratorjev, dekan, glede na zahtevnost predmeta in na predlog predstojnika oddelka, 
prizna NPO v deležu do 30% izvedenih NPO ur demonstratorjev.  



 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6.: 
Senat UL sprejme spremembe in čistopis Pravilnika o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih 
učiteljev in sodelavcev UL FMF. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Ustanovitev Etične komisije UL za presojo raziskav z uporabniki tehničnih sistemov (prof. 
dr. Igor Papič, rektor) 
 
Članice UL FE, UL FRI, UL FS, UL NTF in UL FGG predlagajo Senatu UL ustanovitev Komisije za 
etiko v raziskavah tehniških fakultet. 
 
Komisija bi bila sestavljena iz naslednjih članov: 

- 5 članov s članic UL FE, UL FS, UL FGG, UL FRI in UL NTF;  
- 1 član s področja humanistike in družboslovja;  

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.: 
Senat UL se strinja z ustanovitvijo Etične komisije UL za presojo raziskav z uporabniki tehničnih 
sistemov. Članice najkasneje do 15. 9. 2021 posredujejo predloge članov komisije, ki jih bo Senat UL 
imenoval na septembrski seji. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij (izr. prof. dr. Samo Kropivnik, predsednik)  
 
Izr. prof. dr. Samo Kropivnik, predsednik komisije, je podal krajše poročilo, kot sledi iz gradiva, ki je bilo 
dano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL z 22. redne seje KDŠ dne 
15. 6. 2021 in sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Obrazložitev: 
Sklepi so bili sprejeti soglasno, razen sklepov 6.1, 6.2 in 6.3, kjer je 10 članov KDŠ glasovalo ZA, 1 je bil 

PROTI, 3 so bili VZDRŽANI. 

Sklep Senata UL, sprejet na 4. seji dne 23. 1. 2018:  
»Senat UL določa, da morajo delovna telesa Senata UL vse sklepe, ki so jih sprejeli na podlagi pooblastila Senata UL in 
niso bili sprejeti soglasno, dati Senatu UL v vsebinsko presojo. Dokončno odločitev sprejme v takih primerih senat UL.«. 
 
Na 22. redni seji KDŠ dne 15. 6. 2021 so bile poleg ostalih sprememb obveznih sestavin predlagane tudi 

spremembe pogojev za vpis prvostopenjskih univerzitetnih študijskih programov Teološki in religijski študiji 

in Teološki študiji (dvopredmetni) ter enovitega magistrskega študijskega programa Teologija UL TEOF. 

Nekateri člani KDŠ so bili mnenja, da je v besedilu pogojev za vpis nenavajanje strokovnih področij pri 

kandidatih s poklicno maturo mogoče razumeti kot neusklajenost z 38. členom ZVis, zato so se trije 

vzdržali glasovanja, en član KDŠ pa je glasoval proti  spremembam vpisnih pogojev.  



Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 8.1.: 
Senat UL sprejme spremembo prvostopenjskega univerzitetnega študijskega programa Teološki in 
religijski študiji Univerze v Ljubljani Teološke fakultete, ki se nanaša na spremembo predmetnika (uvedba 
izbirnega predmeta in sprememba imena izbirnega predmeta), spremembo pogojev za vpis in na 
redakcijski popravek meril za izbiro ob omejitvi vpisa.  
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev.  
Sklep se posreduje v vednost NAKVIS-u. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.2.: 
Senat UL sprejme spremembo prvostopenjskega dvopredmetnega univerzitetnega študijskega 
programa Teološki študiji Univerze v Ljubljani Teološke fakultete, ki se nanaša na spremembo predmetnika 
(uvedba izbirnega predmeta in sprememba imena izbirnega predmeta), spremembo pogojev za vpi s in 
redakcijski popravek meril za izbiro ob omejitvi vpisa ter na redakcijske popravke temeljnih ciljev 
programa in specifičnih kompetenc. 
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev.  
Sklep se posreduje v vednost NAKVIS-u. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.3.: 
Senat UL sprejme spremembo enovitega magistrskega študijskega programa Teologija Univerze v 
Ljubljani Teološke fakultete, ki se nanaša na spremembo predmetnika (sprememba imena izbirnega 
predmeta) in na spremembo pogojev za vpis.  
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev.  
Sklep se posreduje v vednost NAKVIS-u. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Gašper Ilc, predsednik komisije)  
 
Prof. dr. Gašper Ilc, predsednik komisije, je podal krajše poročilo, kot sledi iz gradiva, ki je bilo dano na 
sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za magistrski študij s 25. seje z dne 17. 6. 2021 ter 
sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Ad 10.) Sprejem učnega načrta kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (doc. dr. Jure Ahtik, 
član Komisije za obštudijsko dejavnost) 
 
Doc. dr. Jure Ahtik, član Komisije za obštudijsko dejavnost, je na kratko predstavil učn i načrt kreditno 
ovrednotene obštudijske dejavnosti. 
 
Izr. prof. mag. Lucija Močnik Ramovš je pripravljavce opozorila naj preverijo pravilnost izraza 
»dizajnersko razmišljanje«. 
 



Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 10.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Raziskovanje v okviru 
programa ASEF (Ameriško-slovenske izobraževalne fundacije). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Danijel Petrovič, predsednik komisije)  
 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad (prof. dr. Igor Papič, rektor) 
 
 
Ad 13.) Začetek postopka odvzema znanstvenega naslova (prof. dr. Igor Papič, rektor)  
 
 
Ad 14.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije (prof. dr. Jurij Jaklič, 
predsednik komisije) 
 
 
Ad 15.) Razno 
Aleksander Milićevič je vprašal kakšno je stanje z izrednim podaljšanjem statusa, kot je bilo to urejeno v 
preteklem letu, in sicer zaradi epidemije koronavirusa. Dodatno ga je zanimalo še, ali je kaj novega glede 
Zakona o tujcih (v delu o izkazovanju sredstev na bančnih računih).  
 
Rektor je odgovoril, da smo glede izrednega podaljšanja statusa prejeli informaciji, da bo ta tematika zajeta 
v PKP9, in sicer na enak način, kot je bilo to urejeno v lanskem letu. Naknadno smo ugotovili, da je Vlada 
RS to vsebino odstranila iz predloga PKP9, vendar nas o tem in o razlogih zakaj so to storili, niso obvestili. 
Rektor je dodal, da bodo še enkrat podali pobudo za ureditev te zadeve in poudaril, da se tudi Direktorat 
za visoko šolstvo strinja s predlagano rešitvijo.  
Glede Zakona o tujcih je rektor odgovoril, da so to problematiko ponovno izpostavili na zadnji Rektorski 
konferenci in poslali dopis na vsa ministrstva. Interpretacije Ministrstva za notranje zadeve pa ostajajo 
enaka. 
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je senatorje na kratko informirala o zapletu na relaciji ARRS in UL.  
 
Prof. dr. Janez Stare je postavil vprašanje kdo lahko sodeluje v študijskem procesu? Rektor je povedal, da 
demonstratorji lahko sodelujejo, ne morejo pa samostojno predavati. Prof. dr. Janez Stare je predlagal, da 
bi se to natančno opredelilo in definiralo, ker trenutno ni nikjer to opredeljeno (op. že od leta 2017).  
 
Prof. dr. Peter Grilc je povedal, da se začasna rešitev (npr. prepoved zaposlovanja) velikokrat izkaže, kot 
stalna rešitev.  Glede na prepoved zaposlovanja , ki naj bi bil začasen ukrep in ne stalna rešitev (v tem 
primeru prihaja ukrep iz začasnosti v daljše časovno obdobje), prof. dr. Peter Grilc predlaga, da naj UL 
začne artikulirati svoje stališče proti državi. Dodal je, da ga zadeva zelo skrbi in na fakulteti se že srečujejo 
s problemi, povezanimi s tem. Ta ukrep je lahko zelo neprijeten naslednjih parih letih. Rektor je povedal, 
da bo odprl debato na Rektorski konferenci. 
 
Prof. dr. Irena Mlinarič Raščan je predlagla, da iz rezervnih sredstev UL povrnemo stroške povezane z  
ozaveščanjem o pomenu cepljenja proti Sars-Cov-2 tistim študentskim svetom fakultet, ki bodo 
sodelovale pri aktivnostih (npr. organizacija webinar-jev , okrogle mize v živo, on-line, drugi sodobni 



pristopi, …). Komisija za Covid UL bi ocenila ustreznost aktivnosti, UO UL pa bi odobril potrebna 
sredstva. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep. 
 
SKLEP št. 15: 
Senat UL podpira pobudo, da se stroške promocije ozaveščanja o pomenu cepljenja krije iz Rezervnega 
sklada UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Izr. prof. dr. Mojca Ciglarič je predlagala, da se v te promocijske aktivnosti vključi študente. Ne, da so 
samo pasivna publika, v katero je usmerjena komunikacija. Predlagala je, da naj študentje sami snemajo 
filmčke ali pripravljajo gradiva. Na tak način bodo veliko bolj ponotranjili sporočilo o pomembnosti 
cepljenja. 
 
Izr. prof. mag. Lucija Močnik Ramovš je povedala, da je Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo 
objavilo osnutek predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o avtorski in sorodnih pravicah 
ter osnutek predloga Zakona o kolektivnem upravljanju avtorske in sorodnih pravic. Zanimalo jo je, ali 
se UL namerava odzvati na omenjena osnutka. Prof. dr. Matjaž Krajnc je povedal, da je zainteresirana 
javnost lahko posredovala predloge, komentarje in dopolnitve na osnutka predloga zakona do 28. 6. 2021, 
kar pomeni, da je rok za odziv že potekel. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 16.45 uri.  
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav.  
 
 

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Igor Papič 
Rektor UL 

 
 


